
 :לכבוד
  ראש העירייה, אבי גרובר

 
 שלום רב,

 
לא  לאחרונה, ניתנה הצהרה כי העירייה  במסגרת הדיונים על תוכנית המתאר שהתקיימו 

דיור בשטח התע״ש כחלק מהתוכנית.  לוקחת     בחשבון קידום יח׳ 
 

עם זאת, לאחרונה עלה מידע, כי מקודמת תוכנית להקמת רובע חדש של אלפי יח׳ דיור 
  ש."בשטח בתעש בחלק שמשויך מוניציפלית לרמה

עלה מידע, כי אותה חברה מקדמת תוכנית לשינוי יעוד הקרקע בחלק של שטחי  כמו כן, 
  וכנית אלקו, לצורך קידום מאות יח דיור נוספות.התע״ש הצמוד לת

 
 והשאלות :

  האם העירייה מכירה את התוכניות המדוברות.  .1
האם נציגות מטעם העירייה, ברמת גורם בודד או צוות, לקחה חלק בקידום מי  .2

  מהתוכניות.  
  במידה והעירייה מכירה את התוכניות, מה עמדתה לגביהן. .3
התוכניות, בדרך של מעורבות או ידיעה, מדוע לא ניתן במידה והעירייה מכירה את   .4

  דיווח למועצת העיר, או לועדה לתכנון ובניה.

 
 בכבוד רב,                                                                             
  גיא קלנר                                                                             

 
 


